
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 1. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 323
Hvordan vil Vojens Speedway Center være stillet i forhold til kompensations for udgifter
for de løb der har været afholdt uden publikum, og hvor der har været af hold udgifter til
f.eks. kørerlønninger, tiltag vedrørende streaming, marketing DMU løbsudgifter, security
mv.?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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